
 

SPØRGSMÅL NR.  S 412 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Skatteministeren 

Dato: 12. januar 2018 

Stillet af: Flemming Møller Mortensen (S)  

Mener ministeren, at ministeren giver et retvisende billede af virkeligheden, 

når ministeren på forsiden af Politiken den 11. januar 2018 benægter, at der 

vil komme færre rygere som følge af afgiftsstigninger på tobak, når 

ministeren så sent som den 21. december 2017 i et udvalgssvar til 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg redegør for, hvordan 

afgiftsstigninger i Norge har ført til et markant fald i tobaksforbruget?  

(Spm. nr. S 412). 

Begrundelse 

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 281, alm. del, 2017-2018, til 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 12. januar 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Flemming.M.Mortensen@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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